
Budget 2022 för 

Bombali Health Development 

 

Kostnader 

Sjukhuset samt hälsoarbete i Sierra Leone 

- Bonus 130 000 

- Medicin  350 000 

- Medicintekniska produkter 60 000 

- Kontorsvaror, blanketter och dylikt  10 000 

- Mat på barnavdelningen  90 000 

- Kostnader för bybesök  50 000 

- Bränsle för bilar och generator 10 000 

- Kostnader svensk personal 10 000 

- Renovering av bostad för svensk personal 28 000 

- Oförutsedda utgifter  50 000 

Summa kostnader Sierra Leone 788 000 

 

I Sverige: 

 Revisor 12 500 

 Svensk insamlingskontroll 6 250 

 Bankkostnader 

   Swish  5 000 

   Transaktionskostnader betalningar Sierra Leone 20 000 

 Inköp materiel Sverige 100 000 

Försäkringar för svensk personal 15 000 

Summa kostnader Sverige 158 750 

 

Totalsumma kostnader 946 750 
 



Intäkter 

Försäljning av almanackor mm 60 000 

Försäljning av sponsorskap 40 000 

Privata gåvor 700 000 

Försäljning av gåvobevis 20 000 

Institutionella gåvor 150 000 

-------------------------------------------------------------------------------------- 

Summa intäkter 970 000 

Periodens resultat 23 250 

 

Kommentarer 

Reskostnader till och från Sierra Leone betalas privat av respektive besökare. Administrativa 

kostnader betalas av Lars Seligman och Inga Lavén och syns som gåva. 

Investeringar/inköp: Barnavdelningen måste rustas upp och om det finns ekonomiskt 

utrymme så avses ytterligare en del medicintekniska hjälpmedel införskaffas. 

Då BHD från år 2022 börjar stödja en annan sjukvårdsinrättning än tidigare är kostnaderna i 

Sierra Leone svårbedömda.  

Covid-19-pandemin kommer troligen även framledes att minska antalet gåvor. 

Matpriserna har gått upp kraftigt i Sierra Leone och kostnaden för mat på barnavdelningen 

är svårbedömd. 

Personalkostnaden beror i mycket liten utsträckning på antalet inlagda barn medan 

medicinkostnader, matkostnader och kostnader för medicinteknisk utrustning är helt 

beroende på detta. Antalet inlagda barn är mycket beroende på eventuella åtgärder för att 

hindra smittspridningen av Covid-19 och därför är antalet inlagda barn svårbedömt. 


